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I medfør af § 36, stk. 1 i Landstingets  Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Landsstyret:

Spørgsmål til Landsstyret: Hvordan agter Landsstyremedlemmet for Sundhed at sikre, at 
det normale arbejde og rytme fortsætter på SANA og Sundhedsvæsenet i øvrigt.
(Landstingsmedlem Jonathan Motzfeldt, Siumut)

Begrundelse:
I den senere tid er pressen kommet frem med, at hvis der bl.a. til dækning af vikarudgifter ikke 
bliver  givet  ekstrabevilling  på  op  til  19  millioner  kroner,  er  medarbejderne  på  SANA meget 
utrygge ved forholdene på deres arbejdsplads – pressen nævner endda en mulig lukning af SANA. 
Vi har i foråret givet en ekstrabevilling på 17 millioner kroner til vikarlønninger på SANA.
Derfor er det på tide som landstingsmedlem at få at vide om de mange penge virkelig bliver brugt 
til formålet – og se dokumentation på papir på forbruget.
Vi er som politikere - og i samfundet som sådan interesseret i at enhver, der kommer ud for en 
ulykke, kan tilbydes akut lægelig hjælp. Men da vi ikke har en uudtømmelig landskasse, er det 
vigtigt, at pengene bruges de rigtige steder.
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